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     南臺科技大學   生活輔導組公告
中華民國  111年 3 月28日
文  號：生宿字第  11100328號

公告事項：110學年第2學期宿舍座談會意見反映填寫相關注意事項

1.公告對象：全體住宿生。
2.預定於111年5月4日下午16:00至17:00 於M棟4F集賢廳舉行。
3.請同學針對宿舍仍需改進的地方提出寶貴意見(請自行上網填寫)。  填寫網址：http://120.117.2.166/dorm_draw_old/suggestion.aspx
4.上網填寫時間自111年3月28日起至4月8日17:00止。
5.本次意見反映，將於座談會前分送業管單位研處，處理情形並於會中彙整書面資料報告。
6.參加同學: 受新冠病毒疫情影響，為確保防疫安全並防止疫情持續擴大，本次以小型會議方式舉行，採梅花座，由宿委會全體幹部代表參加，於當日15:30開始報到，並於15:50前就位完畢。

7.請各位住宿生向各樓層樓長反映相關問題於會議中提出。
學務處 生活輔導組
STUST Notice of Living Supervision Division   

2022/03/28
2022 Spring Semester Symposium for Dorm Residents 
1. Target Students for this notice: All the dorm resident students.
2. Date: 2022/5/4, 16:00PM to 17:00 PM, Building M, 4F
3. All resident students can share your opinions about the dorm for discussion through the website. Any comments are appreciated!

Website: http://120.117.2.166/dorm_draw_old/suggestion.aspx
 (Since it is Chinese website page, you can share your opinion through Facebook by private message: https://www.facebook.com/nonofficial.stust.dorm.fans.club )

4. The period that you can share your comments through the Internet: is from Mar. 28 to Apr. 8, 17:00 PM.

5. All the comments will be sent to the responsible divisions and will be replied by paperwork. 

6. Participants for the symposium: Due to the Covid-19 Prevention, we will hold a small symposium this semester. Only dorm committee members attend the symposium. You can start to sign in at 15:30 PM and should be seated before 15:50PM.
7. Please give your comments and opinions to your floor leader. The dorm committee members will organize every opinion and discuss in the symposium. 
LSD, Office of Student Affairs, STUST
